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                                      PROTOKÓŁ  Nr VIII/2019                      Projekt 
z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 26 kwietnia 2019 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1042. Obradom 

przewodniczył Pan Leszek Krzelowski Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 13 radnych- nieobecny radny Stanisław Skalmierski i radna Justyna 

Królikowska (  potwierdzenie logowania  załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Ewa Kubas Samociuk Radna Powiatu 

Jędrzejowskiego, pan Dominik Łukasik Wójt Gminy Wodzisław, pan, pani Zdzisława 

Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław, pani Renata Koziara Sekretarz Gminy- 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Jędrzejowskiego,  kierownicy jednostek organizacyjnych 

gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4,5, do 

protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia 

w Wodzisławiu wraz z opinią dotyczącą sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2018 rok. 

8. Sprawozdanie  Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu z działalności za 2018 rok 

oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu.  

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

b)  zawarcia porozumienia międzygminnego o wspólnym przygotowaniu                    

i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do lat 3, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do lat 3, 
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e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do lat 3, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do lat 3, 

g) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r., 

h) zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2019-

2025, 

i) udzielenia pełnomocnictwa radcy prawnemu do reprezentowania Rady Gminy 

Wodzisław. 

      10. Sprawy różne. 

      11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Ósmą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył Przewodniczący  

Rady Gminy pan Leszek Krzelowski  wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram ósmą 

sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. Radni potwierdzili elektronicznie swoją 

obecność- załącznik 6 do protokołu.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad przewodniczący rady zaproponował radnego Przemysława Nowaka. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Sekretarzem obrad został radny Przemysław Nowak. 

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący rady poinformował, że  do biura rady wpłynęło pismo Wójta w sprawie 

wprowadzenia do  porządku obrad   projektów uchwał tj. w sprawie zmian budżetu                               

i w budżecie Gminy Wodzisław na 2019 rok oraz w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Wodzisław na 2019 rok ( pismo stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

Dodał, że projekty  były omawiane na   wspólnym posiedzeniu komisji rozwoju 

gospodarczego  i finansów i komisji zdrowia w dniu  wczorajszym. 

Pytań ani uwag nie było.  

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                  

w sprawie zmiany porządku obrad. 
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Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu brało udział 13 radnych. Za 

głosowało 12 radnych, wstrzymujących się 1, przeciw 0. Stwierdził, że rada gminy 

większością bezwzględną  przyjęła zmianę porządku obrad - załącznik z głosowania nr 8 

do protokołu. 

Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian budżetu                   

i w budżecie Gminy Wodzisław na 2019 rok będzie omawiany w punkcie 9 litera „g”, a projekt 

uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na 2019 

rok będzie omawiany w punkcie 9 litera „ h”. 

Następnie pan przewodniczący poinformował, że do Rady Gminy wpłynęło 

zawiadomienie  Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach o posiedzeniu Sądu,  

które odbędzie się w dniu 15 maja w sprawie ze skargi Prokuratora Rejonowego                                

w Jędrzejowie na uchwałę Nr XXIX/228/2013 Rady Gminy Wodzisław z dnia 25 stycznia 

2013 roku w przedmiocie ustalenia stawki opłat za korzystanie przez przewoźników                          

z przystanków komunikacyjnych usytuowanych w pasie dróg publicznych znajdujących się 

na terenie Gminy Wodzisław. W związku z powyższym zachodzi konieczność udzielenia 

pełnomocnictwo radcy prawnemu urzędu do reprezentowania Rady Gminy w  postępowaniu 

sądowo- administracyjnym. Rada Gminy powyższego pełnomocnictwa udziela w formie 

uchwały dlatego zachodzi konieczność uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w tej 

sprawie. 

Pytań ani uwag nie było.  

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                  

w sprawie zmiany porządku obrad. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu brało udział 13 radnych. Za 

głosowało 12 radnych, wstrzymujących się 1, przeciw 0. Stwierdził, że rada gminy 

większością bezwzględną  przyjęła zmianę porządku obrad - załącznik z głosowania nr 9 

do protokołu. 

Przewodniczący rady poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały będzie omawiany                  

w punkcie 9 litera „i”. 

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                 

w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu brało udział 13 radnych. Za 

głosowało 142 radnych, wstrzymujących się 1, przeciw 0.  

Przewodniczący rady gminy stwierdził, że rada  przyjęła  porządek obrad - załącznik 

z głosowania nr 10 do protokołu. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 



4 
 

 Przewodniczący rady poinformował zebranych, że projekt protokołu z obrad 

poprzedniej sesji ( Nr VII/2019 z  sesji  Rady Gminy z dnia 29 marca 2019 roku) był dostępny 

w biurze rady oraz na stronie BIP urzędu. Do chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły 

żadne uwagi ani poprawki.   

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan wójt przedstawił sprawozdanie- załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Radny Adam Zieleniec odnosząc się do przedstawionego sprawozdania prosił                                   

o przedstawienie składu komisji likwidacyjnej oraz prosił o informację na temat wysokości 

czynszu dzierżawnego ustanowionego przez pana wójta tj. jakie było, a jakie będzie 

obowiązywać obecnie.  

Pan wójt odnosząc się do wysokości stawek czynszu z tytułu dzierżawy gruntów 

stanowiących własność Gminy Wodzisław  poinformował, że stawka wynosiła 250zł. z 1 ha 

przeliczeniowego. Zarządzeniem ustalił minimalne stawki, które nie były regulowane od 2005 

roku tj. 14 lat. Stawki zostały urealnione  i wynoszą: 

- za grunty użytkowane rolniczo- proporcjonalnie do dzierżawionej powierzchni w wysokości 

nie mniejszej niż 600zł. z 1 hektara fizycznego rocznie. Pan wójt zauważył, że w tym 

przypadku są dopłaty i jest ona z hektara fizycznego, 

-za grunty pod garaże nietrwałe-2,00zł./m2 miesięcznie, 

- za grunty pod ogródki przydomowe- 0,20zł./m2 rocznie, 

- za powierzchnie reklam, tablic informacyjnych i innych umieszczonych poza pasem 

drogowym na gruncie lub budynkach i ogrodzeniach – 30,00zł./1m2 miesięcznie. 

Pan wójt podkreślił, że stawki należało urealnić bo wymagała tego sytuacja. 

Następnie pan wójt przedstawił skład komisji likwidacyjnej powołanej Zarządzeniem                               

nr 33/2019 tj.: 

- przewodniczący komisji pan Leszek Król, 

- zastępca przewodniczącego PAN Ernest Urbański, 

- członek komisji pan Andrzej Szydłowski, 

- członek komisji pani Agnieszka Marzec, 

- sekretarz komisji pani Iwona Musiał.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych. 
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Radny Adam Zieleniec poinformował, że ma dwie interpelacje tj. jedną do Starosty 

Jędrzejowskiego, którą złoży na ręce Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu pani Renaty 

Koziara w sprawie przesunięcia o ok. 80cm chodnika przy drodze Wodzisław- Mstyczów- 

Przełaj na długości ok. 20m-  naprzeciw Szkoły Podstawowej w Brześciu, od strony 

północnej przy przystanku autobusowym - uzasadniając tym, że na wskazanym odcinku 

nastąpiło zwężenie pasa drogi co powoduje trudności w wymijaniu pojazdów i może być 

przyczyną wypadków.  Radny przypomniał, że zgłaszał już ten temat na sesji                                          

i pan starosta prosił o złożenie interpelacji na piśmie. Następnie radny odczytał interpelację 

do Wójta Gminy Wodzisław w sprawie wprowadzenia zmiany organizacji ruchu drogowego 

na dwóch skrzyżowaniach w miejscowości Stara i Nowa Olszówka ( interpelacja stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu). Radny zwrócił się do sekretarza gminy i podkreślił, że teraz 

będzie pilnował aby odpowiedź na interpelację była konkretna-  nie jak w poprzednich 

interpelacjach.  

 

Pkt.7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Rady Społecznej Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Wodzisławiu wraz z opinią dotyczącą sprawozdania finansowego 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu za 2018 rok. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że sprawozdanie było omawiane na wspólnym 

posiedzeniu komisji rozwoju i komisji i zdrowia ( opinia dot. sprawozdania stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu). 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 15 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Pkt.8.Sprawozdanie  Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu z działalności za 2018 

rok oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu.  

 

Przewodniczący rady poinformował, że sprawozdanie było omawiane na wspólnym 

posiedzeniu komisji zdrowia i komisji rozwoju i otrzymało pozytywną opinię ( opinia dot. 

sprawozdania stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 
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Sprawozdanie omówił pan Marcin Bekier dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia                             

w Wodzisławiu ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 17 do protokołu). Pan dyrektor  odniósł 

się do ogólnych kwot w/w sprawozdania i poinformował, że : 

- przychody netto wyniosły 2.286.448,28zł.  

- koszty działalności wyniosły 2.355.523,96zł. 

- przychody pozostałe operacyjne wyniosły 103.430,93zł. 

- zysk netto 16.608,66zł.. 

Pan dyrektor poinformował, że po zatwierdzeniu sprawozdania przez Radę Gminy 

zarządzeniem dyrektora GOZ zysk zostanie przeznaczony na pokrycie strat z lat ubiegłych, 

która wynosi minus  319.086,89zł. Pan dyrektor poinformował, że ośrodek na dzień                        

31 grudnia 2018 roku  nie ma zobowiązań wymagalnych. Wszystkie zobowiązania płacone 

są w terminach płatności. Przychody ze sprzedaży usług medycznych wynoszą 

2.389.883,21zł. i zostały szczegółowo opisane w sprawozdaniu, które jest dostępne na 

stronie BIP. 

Przewodniczący rady zwrócił się z pytaniem, czy doktor Molencka wystawia dużo zleceń na 

badania laboratoryjne.  

Dyrektor GOZ poinformował, że doktor Molencka słynie z tego, że wystawia zlecenia na 

badania laboratoryjne. Pani doktor pracuje 1 dzień w tygodniu w GOZ w Wodzisławiu i jako 

dyrektor nie ma wglądu do dokumentacji medycznej. Ma do nich dostęp tj. jest do tego 

upoważniony  zastępca dyrektor GOZ d.s. medycznych. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu ( projekt stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 19 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr VIII/46/2019 - w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu. 

Pkt.9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekty uchwał były omówione na 

wspólnym posiedzeniu komisji rozwoju i komisji zdrowia ( opinia stanowi załącznik nr 20  do 

protokołu). 

a) projekt uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, przedstawiła pani 

Renata Koziara sekretarz gminy  ( projekt  stanowi załącznik nr 21 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 22 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr VIII/47/2019 - w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

b) projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego o wspólnym 

przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej, przedstawił 

kierownik referatu rozwoju pan Leszek Król ( projekt  stanowi załącznik nr 23 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 24 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr VIII/48/2019 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego o wspólnym 

przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

 

c) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy                          

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do 

lat 3 ( obręb Konary 10), przedstawił kierownik referatu rozwoju pan Leszek Król ( projekt  

stanowi załącznik nr 25 do protokołu).  
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Radny Adam Zieleniec zauważył, że będą podejmowane 4 uchwały odnośnie  

przedłużenia umowy dzierżawy i tak naprawdę z uchwał tych nic nie wynika, a radny ma się 

stać tylko maszynką do głosowania. Podkreślił, że nie jest to wina wójta tylko wynika to                       

z ustawy. Z uchwały nie wynika komu i za ile jest to wydzierżawione i dlatego osobiście się 

na to nie zgadza. Radny zauważył, że wójt ma uprawnienie do podpisywania umów 

dzierżawy tak jak to zrobił ostatnio z dzierżawą piaskowni w Konarach ale za 3 lata, gdy 

dzierżawca będzie zainteresowany  do rady wpłynie uchwała  o przedłużenie dzierżawy                

i dalej nie będzie wiadome komu i za ile. Radny podkreślił, że jego zdanie w tym temacie jest 

negatywne   i będzie głosował przeciw tej uchwale z szacunku dla siebie i swoich wyborców. 

Kierownik referatu rozwoju pan Leszek Król wyjaśnił, że radnemu chodzi o dane 

osobowe,  a ich nie można ujawnić.  Uchwała jest tylko wyrażeniem zgody na przedłużenie 

przez wójta umowy na kolejne 3 lata. Dodał, że z ustawy o samorządzie gminnym wynika, że 

rada gminy wyraża zgodę na przedłużenie umowy dzierżawy na okres  powyżej 3 lat. W tym 

przypadku jest to tylko wyrażenie zgody na przedłużenie umowy z tą samą osobą lub firmą. 

Pan wójt zauważył, że teraz wszystko się pozmieniało bo wcześniej przez okres 20-

30 lat podpisywane były aneksy do umów, a teraz wprowadził nowe zasady i standardy                       

i dlatego nie rozumie skąd taka dociekliwość radnego. Zauważył, że gdy radny jest 

zainteresowany wysokości czynszów to zostało to już przedstawione przy omawianiu 

zarządzenia o wysokości czynszów gdzie stawki zostały dostosowane do dzisiejszych 

realiów, a szczegółowe informacje są dostępne dla radnego na posiedzeniach komisji   i nie 

jest możliwe w pełni podawać takie informacje na sesji. Pan wójt wyjaśnił, że każdy 

zainteresowany może się zwrócić z zapytanie w trybie dostępu do informacji publicznej i czy 

odpowiedź będzie satysfakcjonująca będzie zależało od przepisów prawa. Odnosząc się do 

omawianego tematu pan wójt wyjaśnił, że każdorazowo zgoda rady będzie potrzebna gdy 

umowa dot. przedłużenia umowy dzierżawy  lub najmu z tym samym dzierżawcą będzie 

dłuższa niż 3 lata. Dodał, że ostatnie uregulowanie tej kwestii było w 2009 roku.    

Radny Hubert Galiński poinformował, że na posiedzeniu komisji było mówione 

których osób dot. umowy  i za jakie kwoty i radnemu jest to również wiadome.  Radny 

podkreślił, że nie jest prawdą, że rada nie wie nad czy głosuje. 

Radny Adam Zieleniec wyjaśnił, że nie głosuje nad tym co usłyszał, tylko nad tym co 

jest napisane w uchwale i jest to różnica. Dodał, że nie ma żadnych pretensji do wójta tylko 

jeżeli ustawodawca ustalił takie przepisy to niech sam podejmuje takie uchwały.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 26 do protokołu. 
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 1, wstrzymujących 

się 1. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy większością głosów podjęła 

uchwałę – Nr VIII/49/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość na okres do lat 3. 

 

d ) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy                     

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do 

lat 3 ( obręb Nawarzyce), przedstawił kierownik referatu rozwoju pan Leszek Król ( projekt  

stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 28 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 1, wstrzymujących 

się 1. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy większością głosów podjęła 

uchwałę – Nr VIII/50/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość na okres do lat 3. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu                            

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do lat 

3, ( ul. Krakowska nr 2b) przedstawił kierownik referatu rozwoju pan Leszek Król ( projekt  

stanowi załącznik nr 29 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 30 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 1, wstrzymujących 

się 1. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy większością głosów podjęła 

uchwałę – Nr VIII/51/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na 

okres do lat 3. 
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f) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu                             

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do lat 

3, ( ul. Krakowska nr 2a/3 ) przedstawił kierownik referatu rozwoju pan Leszek Król ( projekt  

stanowi załącznik nr 31 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 32 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 1, wstrzymujących 

się 1. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy większością głosów podjęła 

uchwałę – Nr VIII/52/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na 

okres do lat 3. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r., 

przedstawiła pani Zdzisława Kowalska skarbnik gminy  ( projekt  stanowi załącznik nr 33 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 34 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 9 radnych, przeciw 3, wstrzymujących 

się 1. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy większością głosów podjęła 

uchwałę – Nr VIII/53/2019 - w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 

2019r. 

 

h) projekt uchwały w sprawie zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na lata 2019-2025, przedstawiła pani Zdzisława Kowalska skarbnik gminy  ( projekt  stanowi 

załącznik nr 35 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 36 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 10 radnych, wstrzymujących się 3,  

przeciw 0. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy  podjęła uchwałę – Nr 

VIII/54/2019 - w sprawie zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na lata 2019-2025. 

 

Przewodniczący rady ogłosił 15min. przerwę.  

Po przerwie. 

 

i) projekt uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa radcy prawnemu do 

reprezentowania Rady Gminy Wodzisław, przedstawił sekretarz obrad radny Przemysław 

Nowak   ( projekt  stanowi załącznik nr 37 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 38 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, wstrzymujących się 0,  

przeciw 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy  podjęła uchwałę – Nr 

VIII/55/2019 - w sprawie udzielenia pełnomocnictwa radcy prawnemu do 

reprezentowania Rady Gminy Wodzisław. 

 

Pkt.10. Sprawy różne. 

Radna Joanna Krzemień poinformował, że chce skomentować głosowanie nad 

uchwałą w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy, a zmiana dotyczyła środków na 

zakup radiowozu. Radna zauważyła, że w treści uchwały była jeszcze jedna zmiana dot. 

środków w wysokości 1.371.248zł. między działami. Radna prosiła aby na przyszłość każda 

zmiana w budżecie znalazła się w uzasadnieniu do uchwały, nawet jeżeli jest to zmiana 

kosmetyczna. Następnie radna podniosła drugą kwestę dot. wprowadzania projektów uchwał 

na sesji. Radna wyjaśniła, że nie mogła w dniu wczorajszym wziąć udziału w posiedzeniu 

komisji ale osobiście jest przeciwna aby projekt były wprowadzane na dzień przed sesją. 

Stwierdziła, że powinno się unikać takich sytuacji, że radny na sesji dostaje uchwalę i ma 

nad nią głosować nie mając czasu aby się nad tym zastanowić.  Stąd jej sprzeciwiające                     

i wstrzymujące głosy podczas głosowania. 

Pani skarbnik wyjaśniła, że nie jest to jakakolwiek zmiana bo na poprzedniej sesji 

wprowadzane było nowe zadanie, na które pan wójt uzyskał promesę tj. na drogę Bugaj- 

Przezwody, które zwiększyło nam kwotę dotacji celowej. W poprzedniej uchwale nie było 

tego załącznika i jest to tylko uzupełnienie do uchwały – jako wykaz dotacji celowych 
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wojewody. Gdy radni będą chcieli to od następnie sesji drukowane będą wszystkie 

załączniki. 

Radna Joanna Krzemień poinformował, że jest przeciwna drukowaniu tak dużej objętości 

załączników ale w przerwie pytała kilku radnych co oznacza ta kwota i nikt o tym nic nie 

wiedział. Mówi o tym po głosowaniu ale na przyszłość prosiła aby to wyraźnie określać. 

Pani skarbnik zapewniła, że radni będą informowani. Dodała, że  pan wójt w sprawozdaniu 

czyta o wydanych zarządzeniach w których jest zapis o wprowadzaniu dotacji min. wojewody 

i Krajowego Biura Wyborczego ale gdy radni sobie życzą to załączniki będą drukowane                   

w całości. 

Pan wójt zapewnił, że jeżeli radni sobie życzą to informacje o wprowadzanych dotacjach 

będą drukowane i dostarczane, a obecna kwota w budżecie dot. tak jak wspomniała pani 

skarbnik dot. środków na drogę. Odnosząc się do uwagi dot. porządku obrad pan wójt 

wyjaśnił, że prawo daje mu taką możliwość tj. żeby zgłosić zmianę, którą – tak jak na 

dzisiejszej sesji- odczytał pan przewodniczący. Dodała, że są sytuacje reagowania między 

komisją, a sesją i nie wyobraża obie aby takie kompetencje zostały mu odebrane. 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu poinformował, że od kwietnia oprócz 

rejestracji bezpośredniej czy telefonicznej do lekarzy  jest możliwość rejestracji  na wybrany 

dzień do każdego lekarza. Od 1 lipca powróci możliwość rejestracji za pomocą internetu. 

Następnie pan dyrektor poinformował, że w Ośrodek Zdrowia w Niegosławicach ze względu 

na brak lekarza będzie od 1 czerwca zamknięty do odwołania tj. do czasu znalezienia 

nowego lekarza. Wyjaśnił, że Ośrodek Zdrowia w Lubczy pracuje jak dotychczas  i pacjenci        

z Niegosławic mając odległość 5 km również mają możliwość korzystania z jego usług. Pan 

dyrektor poinformował, że jest również możliwość skorzystania z tzw. porady recepturowej tj. 

będzie ją można zamówić przez internet gdy dot. to leków stałych i będzie to zajmowało 

lekarzowi bardzo mało czasu. Od nowego roku będzie wprowadzona e-recepta – mobilna                

w telefonie co również będzie udogodnieniem. Pan dyrektor zauważył, że lekarzy jest 

naprawdę mało i trzeba się o nich dobrze starać. 

Sołtys wsi Brzeście pytała, co dalej z przydomowymi oczyszczalniami – w Brześciu jest 

mieszaniec, który chce się wprowadzić do nowego domu i nie wie czy ma czekać czy 

budować szambo- oraz ze światłowodem bo na dzień dzisiejszy nie ma żadnych informacji 

na ten temat.  

Pan wójt odnosząc się do pytania dot. internetu szerokopasmowego poinformował, że 

ruszyła budowa linii napowietrznej. Szczegółowych informacji może udzielić inspektor d.s. 

inwestycji. Odnośnie przydomowych oczyszczalni ścieków pan wójt poinformował, że jest to 
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bardzo skomplikowana sprawa i bardzo trudna, zarówno przed nim, radą i gminą. Podkreślił, 

że jest to zostawiona sprawa przez poprzedniczkę. Wyjaśnił, że inwestycja w całości miała 

być zrealizowana do 27 marca b.r. tj. 231 oczyszczalni za kwotę ponad 3.128.000zł. Obecnie 

mamy wkopanych 60 oczyszczalni, nie ma dla nich odbioru bo wykonawca uważa, że prace 

jakie zostały wykonane wystarczają na jego  dokonanie. Jednakże inspektorzy nadzoru jak                

i nasz inspektor d.s. inwestycji uważają, ze odstępstwa są na tyle istotne, że nie możemy 

odebrać oczyszczalni. Pan wójt stwierdził, że jest to sytuacja patowa i ma świadomość, że 

ucieka nam dofinansowanie pomimo, że wydłużono okres dofinansowania do 21 czerwca 

2020r. Po sesji będzie rozmawiał z mecenasem w tej sprawie. Pan wójt podkreślił, że wierzy, 

że uda się zrealizować zdanie nie tracąc dofinansowania- do wybudowania jest jeszcze 170 

oczyszczalni. Być może w dniu dzisiejszym przyjedzie prezes firmy i będą prowadzone 

rozmowy ale na dzień dzisiejszy gmina jest na etapie korespondencji z wykonawcą, a jakie 

będą dalej decyzje nie potrafi jednoznacznie przedstawić. Prosił o cierpliwość i nie 

wycofywanie wniosków, a osobiście dołoży wszelkich starań aby zadanie wykonać. Pan wójt 

odniósł się do innych zadań inwestycyjnych i poinformował, że złożono wniosek na 

oświetlenie uliczne na kwotę prawie 4 mln. i jest on rozpatrywany. Realizowany jest wniosek 

na OZE na ponad 2,5 mln.zł. – łącznie 177 instalacji – tj. trwa wybór inspektora nadzoru. Po 

niedzieli będą ogłaszane przetargi na budowę dróg, na które gmina otrzymała promesy. 

Zauważył, że do tej pory gmina wydawała z budżetu 800.000- 900.000zł., a obecnie same 

promesy wynoszą bez dofinansowania ok. 1.644.000zł. Gmina wchodzi w internet 

szerokopasmowy. Będzie przeprowadzana modernizacja sieci wodociągowych bo są już 

sporządzone analizy i było to omawiane na posiedzeniu komisji rozwoju. Na to zadanie 

również będzie się starał pozyskać środki. Gmina ma przyznane środki na dobudowę szkoły 

w Brześciu ale kwota jest niewystarczająca bo nie ma dofinansowania ministerialnego – 

brakuje ok. 69.000zł. chociaż dofinansowanie wynosi 486.000zł. Pan wójt podkreślił, że stara 

się jak najlepiej wykonywać swoje obowiązki. 

Sołtys wsi Mieronice zauważyła, że skoro pan wójt mówi żeby poczekać na budowę 

oczyszczalni to mieszkańcy będą czekać. 

Radna Urszula Kowalczyk poruszyła temat braku numeracji na domach i jest problem ze 

znalezieniem posesji przez pracowników służby zdrowia, zwłaszcza w nocy, a w ciągu dnia 

w związku z ochroną danych mieszkańcy nie chcą udzielać informacji. Dlatego zwróciła się 

do sołtysowa aby rozmawiali z mieszkańcami w tej sprawie. 

Sołtys wsi Mieronice zauważyła, że w nocy i tak nie widać numerów, a obecnie jest system 

nawigacji który pomaga znaleźć szukaną posesję. 
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Pan wójt prosił sołtysów o przekazywanie mieszkańcom informacji z sesji. Następnie 

poinformował, że rozstrzygnięto przetarg na kamień i aby usprawnić działanie prosił aby 

zostawić u inspektora d.s. inwestycji czy kierownika referatu rozwoju  harmonogramów 

dowozu  tj. gdzie, jakie odcinki chce się wykonać i jakie są potrzeby – wysłania koparki czy 

równiarki. Nie chce aby doszło do sytuacji, że nie wiadomo gdzie wysypać kamień.  

Sołtys wsi Przyrąb zauważyła, że zwykle decydował o tym  sołtys.  

Przewodniczący rady przypomniał, że po sesji odbędzie się posiedzenie komisji oświaty.  

Pkt.11. Zamknięcie obrad sesji. 

 Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy pan 

Leszek Krzelowski podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam ósmą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Nagranie sesji stanowi załącznik nr  39 do protokołu. 

          Protokolant                        Sekretarz Obrad     Przewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /          / Przemysław Nowak /                /Leszek Krzelowski  / 

 

 


